
Svenska Skidskytteförbundet 
 
PROTOKOLL nr 2 
 
Styrelsemöte 2005-11-25 
Plats: Radisson, Östersund 
Närvarande: Björn Lindblom, Olle Dahlin, Marianne Nilsson, Björn Bettner, Lage 

Woutilainen, Stefan Söderblom samt Marcus Chabloz. 
 
1 Mötets öppnande 
 Vice ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
2 Val av protokolljusterare för mötet 
 Styrelsen beslutar 
 att utse Marianne Nilsson till protokolljusterare. 
 
3 Godkännande av dagordningen 
 Styrelsen beslutar 
 att godkänna dagordningen. 
 
4 Föregående protokoll 
 Styrelsen beslutar 
 att godkänna föregående protokoll 2005-10-02. 
 
5 Ekonomi och administration 

a) Organisationsplan för SSSF 
 
Styrelsen beslutade gällande organisationsplan 
att Stefan Söderblom gör en nulägesanalys och ger förslag på en organisationsplan 
för SSSF till styrelsemötet i maj 06. 

 
b) Marianne redogjorde för ekonomin i förbundet. 
 
Styrelsen beslutade gällande preliminärt utfall 
att Marianne Nilsson skickar det preliminära utfallet via epost till samtliga i styrelsen 
efter WC-tävlingen i Östersund. 

 
c) Arbetsledning och arbetsbeskrivning kansliet 
 
Styrelsen beslutade gällande kansliet 
att Stefan ser över verksamheten. 

 
6 Marknad och kommunikation 

a) Pressansvarig och informationspolicy för SSSF 
   

Styrelsen beslutade gällande pressansvarig 
 att Håkan Hällholm kontaktar Tord Erik Nilsson. 
 
 Styrelsen beslutade gällande informationspolicy 
 att Stefan Söderblom tar fram ett utkast för SSSF. 
 

b) Sponsoring 
Lasse och Bengt informerade om sponsorarbetet och SSSFs grafiska profil. 
SSSF anser det viktigt att en långsiktighet bör eftersträvas i arbetet. 
 



 Styrelsen beslutade gällande grafiska profilen 
 att färgerna skall vara blått och gult som den svenska fanan. 
 att texten SSSF skall finnas med i gult. 
 att prickarna skall säras för att efterlikna fallmålet bättre. 
 

b) Internationellt 
Olle informerade om: 
- Internationellt stimulansbidrag från RF 
- Kommande arrangemangsavtal med IBU 
- Möte i Stockholm den 8/12 med APF 
- VM-arrangemanget 
- Inställda EC i Torsby och Idre 
- Möte med IBU 

 
 Styrelsen beslutade 
 att Dalarnas SSF skall erhålla ett bidrag på 10.000 SEK för kostnader 
 i samband med den inställda tävlingen i Idre. 
 
 Styrelsen beslutade 
 att kostnaden för TD-inspektionerna i Idre och Torsby skall betalas av SSSF. 

 
 
7 Sportkommittén 

 Björn Bettner informerade om tränartjänsten på universitetet i Östersund. 
Tord Wiksten kommer ej att kunna fortsätta nästa höst pga sitt företag. 
 
Styrelsen beslutar 
att bordlägga frågan till februarimötet. 

 
8 Tekniska kommittén 

a) Inga aktuella övergångsfrågor. 
b) Representanter nationella tävlingar 
   Edsåsdalen, 3-4/12 Marianne Nilsson 
   Torsby, 29-30/12 Björn Bettner 
   Sollefteå, 14-15/1 Stefan Söderblom 
   Dala Järna, 4-5/2 Håkan Hällholm 
   Lima, 18-19/2  Björn Lindblom 
   Sollefteå, 4-5/3 Stefan Söderblom 
   Hede, 1-3/4  Björn Bettner 
 
Stefan skickar epost till styrelsen en vecka innan varje tävling och ber om information 
om vad som är på gång inom förbundet. Denna information skall vidarebefodras till 
SSSFs representant på respektive tävling. 
 
c) Misshälligheter med OC-Torsby 
SSSF har påtalat brister i samarbetet med OC-Torsby och förväntar sig ett svar från 
OC-Torsby snarast. 
 
d) Projektet Sweden Biathlon Arena 
Projektledaren Bengt Eveby informerade om aktuell status på projektet. 
En presskonferens skall hållas söndag 27/11 kl 09.00 på Arctura. 

 
9 Utvecklingskommittén 

 Björn Bettner informerade om framtiden för RIG. Det är av stor vikt att SSSF finns 
med på alla träffar som behandlar framtida skolfrågor. 



22-23/3 skall representanter från Torsby och Sollefteå kvalitetssäkra sitt arbete i två 
utbildningsdagar. 

 
10 Övriga frågor 

Mora Biathlon har bildats och har i dagsläget 16 fallmål. 
 
Älvsbyn planerar uppstart av verksamhet. 
 
Gällivare bygger anläggning. 
 
Ledarstaben för nästa 4-årsperiod börjar ta form. 
 
Kiruna och bolaget Snö-bolaget har byggt en träningsanläggning. 
 
Marianne kontaktar ett antal hotell i Stockholm för att hitta en bra ekonomisk lösning 
på våra mötesbehov. 
 
Ett startpaket för nya föreningar skall arbetas fram. Stefan och Björn L ansvarar. 

 
11 Nästa möte 
 Nästa möte hålls i Stockholm den 11 februari kl 09.00. 
 
12 Mötets avslutande 
 Ordförande tackade alla för ett bra möte. 
 
 
 
 
 Östersund den 25 och 26 november 2005 
 
  
 Vid protokollet 
 
 
 
 _______________________   __________________________ 
 Stefan Söderblom    Lage Woutilainen 
 Sekreterare     Vice ordförande 
 
 
 
 _______________________    
 Marianne Nilsson   
 Protokolljusterare 


